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1. Valg af dirigent.         

Bestyrelsen foreslår Lars Asserhøj som dirigent.  

- Lars Asserhøj vælges, takker for ordet og erklærer, at generalforsamlingen er rettidigt 

indkaldt og dermed beslutningsdygtig 

                                                                                          

2.   Valg af referent. 

Bestyrelsen foreslår Søren Thomsen som referent 

- Søren Thomsen vælges til referent 

 

3.   Formandens beretning. 

Formanden beretter om udgivelsen af ”Martin af Hansen og kunsten – med en omstilling i øjet” 

og dens positive modtagelse i medierne. 

En særlig tak bringes til Jørgen Jørgensen og ikke mindst Mette Lise Rössing, for deres 

fornemme indsats. 

Formanden beretter dernæst om afviklingen af fødselsdagsfejringen d. 20. august 2022. Ved 

denne lejlighed blev plancherne ved Strøby Præstegård indviet. Ved samme lejlighed blev Ole 

Visti Petersen optaget som æresmedlem, og Martin A. Hansen-prisen blev tildelt Ole Juul. 

I løbet af 2022 har hjemmesiden fået ny redaktør. Et nyt samarbejde er indledt med Patrick 

Gammelmark Røjkiær. 

Bogsalget varetages fortsat af Signe Rössing, og der er etableret lager i kælderen på Liselund. 

Desuden berettes det, at digterruten anvendes flittigt, og der berettes om de afviklede samt 

planlagte seminarer.  

Bestyrelsen meddeler, at Henning Nørhøj har overtaget formandsposten fra Ida Gammelmark. 

Flere medlemmer har været travlt optaget med bogudgivelser og bestyrelsen planlagde derfor at 

dæmpe aktiviteterne for en periode fra 2022-23. Mette-Lise har fået frihed til egne studier og 

skrivearbejde. Ole Juul har støttet bestyrelsen som konsulent. Formanden afslutter med en tak til 

bestyrelsen for samarbejdet og til medlemmer for opbakning. 

 

 



 

4.   Bestyrelsens forslag til aktivitetsplan for 2023. 

Formanden opsummerer: Fødselsdagsfejring 20. august og Seminar om Martin A Hansen og Skolen 

28. oktober. Ingen indvendinger imod aktivitetsplanen. 

 

5.   Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne. 

Der er ingen indkomne forslag fra medlemmerne. 

 

Bestyrelsen foreslår at strege det punkt i vedtægterne, der binder afholdelsen af 

generalforsamlingen til Stevns kommune.  

 

Frede Sejr gør indsigelse imod at fjerne formuleringen om Stevns som foreningens hjemsted. 

Mette Lise tilføjer, at det indtil nu ikke har været et problem ift. Ansøgning af fondsmidler, at 

foreningen har hjemsted i Stevns. 

 

Generalforsamlingen mener ikke, at der i de gældende vedtægter er formuleret en sådan 

forpligtigelse til at afholde generalforsamlingen i Stevns kommune. Derfor frafalder bestyrelsens 

forslag.  

 

6.   Fremlæggelse og godkendelse af regnskab for 2022.   

Ved bestyrelsens kasserer Jens Thøsing Andersen 

Indtægter, udgifter og formueopgørelsen gennemgås ved kassereren. Regnskabet uddeleles ved 

Generalforsamlingen.  

 

Mette Lise tilføjer at foreningen har en stor formue liggende i bøger, som allerede er trykt. Det 

foreslås at bestyrelsen arbejder på at få bøgerne længere ud. 

 

Regnskabet godkendes 

 

 

 



 

7.   Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2023 og fastlæggelse af kontingent for 2024. 

 

Kasseren fremlægger budget for 2023, som også uddeles på generalforsamlingen 

Der budgetteres med indtægter på 55.000 

Der budgetteres med udgifter på i alt 45.000  

Dermed et driftsresultat på 10.000 

 

Ole Juul efterspørger en buffer til afvikling af seminarer eller foredrag i tilfælde af eventuelt 

underskud.  

 

Generalforsamlingen vedtager, at der afsættes et beløb til afholdelse af foredrag i budgettet, som 

efterspurgt af Ole Juul. 

 

Budget godkendt 

  

8.   Valg til bestyrelsen. Ida Gammelmark og Søren Thomsen er på valg. 

Både Ida og Søren modtager genvalg,  

Der er ikke andre forslag. de nævnte vælges.  

 

9.   Valg af to suppleanter. Karen Secher Jensen er på valg. 

Karen genvælges 

 

       Valg af ny suppleant istedet for Søren Thomsen. 

Kim Poulsen stiller op og vælges til suppleant 

 

10. Valg af bilagskontrollant: Bo Michael Hansen er på valg i år. Lars Asserhøj er ikke på 

valg. 

Bo Michael Hansen genvælges  

 

11. Evt. – under punktet kan der ikke sættes forslag til afstemning. 

 



Det spørges om suppleanterne deltager ved bestyrelsesmøderne. Svar: de deltager i videst muligt 

omfang. 

 

I henhold til det faldende medlemstal rejses der forslag om en lokal indsats i Strøby området.  

Det foreslås, at afviklingen af generalforsamlingen nævnes i relevante dagblade og lokalblade. 

Det pointeres ligeledes, at indsatsen på lære-seminarerne skal højnes.  

Bestyrelsen er ved at sætte gang i en indsats, der retter sig mod højskoler rundt i landet med 

litterære linjer.  

 

Det foreslås at nyhedsbreve sendes ud kvartalsvis og i kortere form – i stedet for to lange udgaver to 

gange om året. 

 

Dirigenten takker for ordet og giver det tilbage til Formanden, som ligeledes takker og byder på 

kaffe.  


